
Protokół nr 4/2017 

posiedzenia 

Komisji Oświaty i Kultury 

w dniu 30 marca 2017 r., w godz. 14
00

 – 14
55

 

w Starostwie Powiatowym w Białogardzie 

 

  

 W posiedzeniu uczestniczyły osoby wykazane na liście obecności, co przedstawia 

załącznik nr 1. 

 Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury - Jan Połuboczko otworzył posiedzenie 

Komisji oraz zaproponował następujący porządek obrad: 

 

 

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

3. Informacja o bieżącej sytuacji w Regionalnym Centrum Medycznym Spółka z o.o.  

w Białogardzie. 

 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał na XXXII Sesję Rady Powiatu w Białogardzie.  

5. Sprawy różne. 

6. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

 

 

Ad.1)  

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury zapoznali się z proponowanym porządkiem 

obrad. 

 

 

Ad.2 

● Członkowie Komisji Oświaty i Kultury jednogłośnie przyjęli protokół nr 3/2017 z dnia 

27 lutego 2017 roku. 

 

 

 

Ad.3 

Członkowie Komisji zapoznali się z informacją dotyczącą bieżącej sytuacji Regionalnego 

Centrum Medycznego Sp. z o.o. w Białogardzie, co przedstawia załącznik nr 2 do protokołu.  

 

 

 

Ad.4 

Komisja Oświaty i Kultury zaopiniowała  projekty uchwał Rady Powiatu w Białogardzie na 

XXXII Sesję Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie: 

 

a) określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi Białogardzkiemu na realizację 

zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych, co przedstawia 

załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  
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Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały w 

sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi Białogardzkiemu na realizację 

zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych. 

 

Radna – Beata Pawlik zapytała czy Warsztaty Terapii Zajęciowej oprócz Karlina działają 

również w innych miejscowościach.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że warsztaty działają również na 

terenie miasta Białogard.  

 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie określenia 

zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi Białogardzkiemu na realizację zadań z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury - Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie określenia 

zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi Białogardzkiemu na realizację zadań z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych. 

 

Komisja Oświaty i Kultury jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi 

Białogardzkiemu na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej 

osób niepełnosprawnych, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 3 do niniejszego 

protokołu. 

 

 

b) przekazania gminie Karlino prowadzenia zadania publicznego w zakresie oświaty 

polegającego na utworzeniu i prowadzeniu Technikum w Karlinie wchodzącego w skład 

Zespołu Szkół w Karlinie, co przedstawia załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

 

Wicestarosta Białogardzki – Jan Połuboczko zapoznał członków Komisji z projektem 

uchwały w sprawie przekazania gminie Karlino prowadzenia zadania publicznego w zakresie 

oświaty polegającego na utworzeniu i prowadzeniu Technikum w Karlinie wchodzącego w 

skład Zespołu Szkół w Karlinie. 

Radna – Beata Pawlik zapytała czy porozumienie, które dołączone jest do projektu uchwały 

jest uzgodnione z Burmistrzem Karlina. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda udzielił twierdzącej odpowiedzi. Dodał, że jest 

problem natury prawnej z zapisem § 6 ust. 2 porozumienia. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury - Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie przekazania 

gminie Karlino prowadzenia zadania publicznego w zakresie oświaty polegającego na 

utworzeniu i prowadzeniu Technikum w Karlinie wchodzącego w skład Zespołu Szkół w 

Karlinie. 
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Komisja Oświaty i Kultury jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie przekazania gminie Karlino prowadzenia zadania publicznego 

w zakresie oświaty polegającego na utworzeniu i prowadzeniu Technikum w Karlinie 

wchodzącego w skład Zespołu Szkół w Karlinie, w brzmieniu jak przedstawia załącznik 

nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

 

c) likwidacji Technikum Rolniczego wchodzącego w skład Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych im. prof. Jana Radomskiego w Tychowie, co przedstawia 

załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały w 

sprawie likwidacji Technikum Rolniczego wchodzącego w skład Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych im. prof. Jana Radomskiego w Tychowie. 

 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie likwidacji 

Technikum Rolniczego wchodzącego w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych im. prof. 

Jana Radomskiego w Tychowie. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury - Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie likwidacji 

Technikum Rolniczego wchodzącego w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych im. prof. 

Jana Radomskiego w Tychowie. 

 

Komisja Oświaty i Kultury jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie likwidacji Technikum Rolniczego wchodzącego w skład 

Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych im. prof. Jana Radomskiego w Tychowie, w 

brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
 

 

d) likwidacji Technikum Żywienia i Gospodarstwa Domowego wchodzącego  

w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych im. prof. Jana Radomskiego w Tychowie, 

co przedstawia załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  

 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały w 

sprawie likwidacji Technikum Żywienia i Gospodarstwa Domowego wchodzącego  

w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych im. prof. Jana Radomskiego w Tychowie. 

 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie likwidacji 

Technikum Żywienia i Gospodarstwa Domowego wchodzącego w skład Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych im. prof. Jana Radomskiego w Tychowie. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury - Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie likwidacji 

Technikum Żywienia i Gospodarstwa Domowego wchodzącego w skład Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych im. prof. Jana Radomskiego w Tychowie. 
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Komisja Oświaty i Kultury jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie likwidacji Technikum Żywienia i Gospodarstwa Domowego 

wchodzącego w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych im. prof. Jana Radomskiego 

w Tychowie, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

e) dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego ustroju 

szkolnego wprowadzonego ustawą - Prawo oświatowe oraz ustalenia sieci szkół 

ponadpodstawowych i specjalnych na terenie Powiatu Białogardzkiego, na okres od 

dnia 1 września 2017 roku do dnia 31 sierpnia 2019 roku, co przedstawia załącznik nr 

7 do niniejszego protokołu.  

 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały w 

sprawie dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego ustroju 

szkolnego wprowadzonego ustawą - Prawo oświatowe oraz ustalenia sieci szkół 

ponadpodstawowych i specjalnych na terenie Powiatu Białogardzkiego, na okres od dnia 1 

września 2017 roku do dnia 31 sierpnia 2019 roku. 

 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie dostosowania sieci 

szkół ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego ustroju szkolnego wprowadzonego 

ustawą - Prawo oświatowe oraz ustalenia sieci szkół ponadpodstawowych i specjalnych na 

terenie Powiatu Białogardzkiego, na okres od dnia 1 września 2017 roku do dnia 31 sierpnia 

2019 roku. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury - Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie dostosowania 

sieci szkół ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego ustroju szkolnego wprowadzonego 

ustawą - Prawo oświatowe oraz ustalenia sieci szkół ponadpodstawowych i specjalnych na 

terenie Powiatu Białogardzkiego, na okres od dnia 1 września 2017 roku do dnia 31 sierpnia 

2019 roku. 

 

Komisja Oświaty i Kultury jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych i specjalnych do 

nowego ustroju szkolnego wprowadzonego ustawą - Prawo oświatowe oraz ustalenia 

sieci szkół ponadpodstawowych i specjalnych na terenie Powiatu Białogardzkiego, na 

okres od dnia 1 września 2017 roku do dnia 31 sierpnia 2019 roku, w brzmieniu jak 

przedstawia załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

f) udzielenia dotacji ze środków Powiatu Białogardzkiego na prace remontowe przy 

Kościele pw. Matki Bożej Wspomożenia Wiernych w Tychowie, co przedstawia 

załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  

 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały w 

sprawie udzielenia dotacji ze środków Powiatu Białogardzkiego na prace remontowe przy 

Kościele pw. Matki Bożej Wspomożenia Wiernych w Tychowie. Przypomniał, że Komisja 

Oświaty i Kultury negatywnie zaopiniowała podział zaproponowany przez Zarząd Powiatu. 

Przypomniał, że w/w Parafia wnioskowała o środki w wysokości 10.000 zł., a komisja 

zaproponowała 12.500 zł.  

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury - Jan Połuboczko zapytał czy należy przez to 

rozumieć, że propozycje zgłoszone przez komisję zostały przez Zarząd Powiatu odrzucone.  
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Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda udzielił twierdzącej odpowiedzi.  

Radny – Marek Anusz zapytał dlaczego Zarząd Powiatu nie przychylił się do propozycji, aby 

dla Lubiechowa przekazać nie 5.000 zł, a 10.000 zł. Radny proponował obniżenie dotacji dla 

Parafii  pw. NNMP w Białogardzie o 5.000 zł i przekazanie tych środków dla Lubiechowa.  

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury - Jan Połuboczko zauważył, że Parafia 

otrzymała już wcześniej środki w wysokości 70.000 zł, a pałac w Lubiechowie chyba jeszcze 

nie otrzymał żadnych.  

 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie udzielenia 

dotacji ze środków Powiatu Białogardzkiego na prace remontowe przy Kościele pw. Matki 

Bożej Wspomożenia Wiernych w Tychowie. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury - Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie udzielenia 

dotacji ze środków Powiatu Białogardzkiego na prace remontowe przy Kościele pw. Matki 

Bożej Wspomożenia Wiernych w Tychowie. 

 

Komisja Oświaty i Kultury jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie udzielenia dotacji ze środków Powiatu Białogardzkiego na 

prace remontowe przy Kościele pw. Matki Bożej Wspomożenia Wiernych w Tychowie, 

w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

 

g) udzielenia dotacji ze środków Powiatu Białogardzkiego na prace remontowe przy 

Kościele pw. Narodzenia Najświętszej Maryi Panny w Białogardzie, co przedstawia 

załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  

 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały w 

sprawie udzielenia dotacji ze środków Powiatu Białogardzkiego na prace remontowe przy 

Kościele pw. Narodzenia Najświętszej Maryi Panny w Białogardzie. 

 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie udzielenia dotacji 

ze środków Powiatu Białogardzkiego na prace remontowe przy Kościele pw. Narodzenia 

Najświętszej Maryi Panny w Białogardzie. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury - Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie udzielenia 

dotacji ze środków Powiatu Białogardzkiego na prace remontowe przy Kościele pw. 

Narodzenia Najświętszej Maryi Panny w Białogardzie. 

 

Komisja Oświaty i Kultury głosami za – 1 głos, przeciw – 2 głosy, wstrzymujący – 1 głos 

negatywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia dotacji ze 

środków Powiatu Białogardzkiego na prace remontowe przy Kościele pw. Narodzenia 

Najświętszej Maryi Panny w Białogardzie, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 9 

do niniejszego protokołu. 
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h) udzielenia dotacji ze środków Powiatu Białogardzkiego na prace remontowe pałacu w 

Lubiechowie, co przedstawia załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.  

 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały w 

sprawie udzielenia dotacji ze środków Powiatu Białogardzkiego na prace remontowe pałacu 

w Lubiechowie. 

 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie udzielenia dotacji 

ze środków Powiatu Białogardzkiego na prace remontowe pałacu w Lubiechowie. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury - Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie udzielenia 

dotacji ze środków Powiatu Białogardzkiego na prace remontowe pałacu w Lubiechowie. 

 

Komisja Oświaty i Kultury głosami za – 3 głosy, przeciw – 0 głosów, wstrzymujący – 1 

głos pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia 

dotacji ze środków Powiatu Białogardzkiego na prace remontowe pałacu w 

Lubiechowie, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

Radny, a zarazem członek Zarządu Powiatu – Bogusław Stanczewski stwierdził, że jako 

członek Zarządu Powiatu wolałby, aby podziałem środków na remonty zabytków zajęłoby się 

inne gremium np. komisja dotycząca działalności organizacji pożytku publicznego. 

 

i) wyznaczenia delegata reprezentującego Powiat Białogardzki w Stowarzyszeniu 

Inicjatyw Społeczno – Gospodarczych z siedzibą w Białogardzie, co przedstawia 

załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.  

 

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto zapoznał członków Komisji z projektem 

uchwały w sprawie wyznaczenia delegata reprezentującego Powiat Białogardzki w 

Stowarzyszeniu Inicjatyw Społeczno – Gospodarczych z siedzibą w Białogardzie. 

Poinformował, że złożył rezygnację z funkcji delegata Powiatu Białogardzkiego w 

stowarzyszeniu. Następnie wyjaśnił przebieg zmiany statutu stowarzyszenia i podjęcia 

uchwały  przez Zarząd Powiatu w sprawie wyznaczenia delegata.  

 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie wyznaczenia 

delegata reprezentującego Powiat Białogardzki w Stowarzyszeniu Inicjatyw Społeczno – 

Gospodarczych z siedzibą w Białogardzie. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury - Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie wyznaczenia 

delegata reprezentującego Powiat Białogardzki w Stowarzyszeniu Inicjatyw Społeczno – 

Gospodarczych z siedzibą w Białogardzie. 

 

Komisja Oświaty i Kultury głosami za – 2 głosy, przeciw – 0 głosów, wstrzymujące – 2 

głosy pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wyznaczenia 

delegata reprezentującego Powiat Białogardzki w Stowarzyszeniu Inicjatyw Społeczno – 

Gospodarczych z siedzibą w Białogardzie, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 11 

do niniejszego protokołu. 



 7 

 

j) zmiany Statutu Powiatu Białogardzkiego, co przedstawia załącznik nr 12 do 

niniejszego protokołu.  

 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały w 

sprawie zmiany Statutu Powiatu Białogardzkiego. 

Przewodniczący Komisji  - Jan Połuboczko zapytał o skrócenie terminu przekazywania 

materiałów dla radnych na posiedzenie sesji z siedmiu do pięciu dni.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że tak naprawdę te siedem dni 

oznaczało faktycznie dziewięć dni, ponieważ nie liczono dnia sesji, ani dnia wysłania 

materiałów.  

Przewodniczący Komisji  - Jan Połuboczko zapytał jaki jest termin dostarczenia materiałów 

dla radnych na nadzwyczajną sesję. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że nie ma terminu, ponieważ jest to  

jak sama nazwa mówi sesja nadzwyczajna.  

Przewodniczący Komisji  - Jan Połuboczko chciałby, aby był zapis w projekcie uchwały, że 

kluby radnych mogą tworzyć nie przez pięciu radnych, a trzech.  

Radna – Beata Pawlik oświadczyła, że jej zdaniem skrócenie terminu z siedmiu do pięciu dni 

jest niewłaściwym posunięciem. Stwierdziła, że pomimo wdrażania systemu elektronicznego 

eSesja nie wyobraża sobie, aby codziennie sprawdzać informacje na tablecie. Zapytała 

dlaczego w projekcie statutu nie ma zapisu, że radni będą powiadamiani o terminie sesji 

również telefonicznie lub przez sms. Przypomniała, że w ostatnim czasie sesja nadzwyczajna 

została zorganizowana z dnia na dzień tzn. w czwartek wieczorem radni otrzymali materiały, 

a w piątek odbyła się sesja. Oświadczyła, że w tym momencie jest to całkowite podważenie 

demokracji. Radna zaapelowało o wzajemny szacunek.  Następnie zauważyła również, że w 

statucie nie ma zapisu dotyczącego sytuacji jaka ma miejsce w związku z deklaracją radnego 

Bogusława Stanczewskiego który stwierdził, że chce otrzymywać materiały wyłączenie w 

formie papierowej. Nie ma również zapisu dotyczącego przesyłania drogą elektroniczną 

projektu protokołu z sesji, czy z komisji.  

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto odnosząc się do zwołania ostatniej sesji 

nadzwyczajnej poinformował, że radni otrzymali wiadomość na służbowe maile jednakże 

radny z opozycji stwierdził, że chce otrzymywać materiały na swój adres mailowy prywatny. 

Wicestarosta oświadczył, że zgodnie z stanowiskiem Urzędu Ochrony Konkurencji i 

Konsumentów nie można takich informacji przesyłać na prywatne maile radnych. W tej 

sytuacji podjęto decyzję o przesłaniu tych materiałów w formie papierowej, aby nie dopuścić 

do sytuacji, że sesja się nie odbędzie, bo radny nie został skutecznie poinformowany o 

posiedzeniu. Dodał, że kiedy program eSesja zostanie już wdrożony radni będą wszystkie 

materiały otrzymywali w formie elektronicznej, a ponadto będą otrzymywali sms informujący 

o przesłaniu materiałów.  

Przewodniczący – Jan Połuboczko poinformował o pewnych problemach związanych z 

użytkowaniem przekazanego radnym tabletu m.in. dotyczącymi zabezpieczenia danych. 

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto poinformował, że w dniu jutrzejszym sprawa 

zostanie wyjaśniona przy udziale informatyka.  

Radna – Beata Pawlik zapytała czy poprawki dotyczące omawianego projektu uchwały 

należy zgłaszać na posiedzeniu sesji. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda udzielił pozytywnej odpowiedzi.  

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto stwierdził, że jeżeli w tej sytuacji wiele zapisów 

statutu budzi wątpliwości to zaproponował, aby na najbliższej sesji przyjąć te zmiany 

dotyczące wprowadzenia programu eSesja, a pozostałe zmiany omówić później w ramach 

specjalnie powołanej komisji statutowej.  
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Radna – Beata Pawlik zapytała dlaczego po zmianie zapis dotyczący interpelacji - § 19 ust. 7 

statutu brzmi - interpelacje i zapytania kieruje się do właściwych organów powiatu.  

Wicestarosta Białogardzki – Piotr Pakuszto poprosił na posiedzenie komisji radcę prawnego  

Panią Małgorzatę Kasprzak, którzy przygotowywała omawiany projekt uchwały.  

Radca prawny – Małgorzata Kasprzak przypomniała, że poprzedni zapis brzmiał - 

interpelacje i zapytania kieruje się do zarządu powiatu i komisji. Proponowana zmiana w/w 

zapisu wynikła z problemów czysto technicznych. Bardzo często zapytania i interpelacje były 

kierowane przez radnych bezpośrednio do starosty, co było niezgodne z statutem. 

Radna – Beata Pawlik stwierdziła, że jej zdaniem ten zapis jest zbyt ogólny i obawia się, że 

pisma radnych będą odsyłane ze względu na błędnie wybranego adresata.  

Radca prawny – Małgorzata Kasprzak oświadczyła, że zapis ten w żaden sposób nie ma na 

celu utrudnienia pracy radnym. Celem tego zapisu jest uporządkowanie procedury. 

Radny – Bogusław Stanczewski stwierdził, że chciałby aby materiały na sesję były 

dostarczane radnym w formie papierowej i to na 7 dni przed sesją.  

Przewodniczący Komisji – Jan Połuboczko zapytał o tryb zwoływania sesji nadzwyczajnej.  

Radca prawny – Małgorzata Kasprzak poinformowała, że generalnie sesja taka powinna być 

zwołania w ciągu siedmiu dni od dnia złożenia wniosku. Nie ma w tym przypadku terminu 

dostarczenia materiałów. 

 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie zmiany 

Statutu Powiatu Białogardzkiego. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury - Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie zmiany Statutu 

Powiatu Białogardzkiego. 

 

Komisja Oświaty i Kultury głosami za – 1 głos, przeciw – 3 głosy, wstrzymujących – 0 

głosów negatywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany 

Statutu Powiatu Białogardzkiego, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 12 do 

niniejszego protokołu. 

 

k) odmowy stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Andrzeja Nowaka, co 

przedstawia załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.  

 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały w 

sprawie odmowy stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Andrzeja Nowaka. 

 

Członkowie Komisji Oświaty i Kultury Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag do 

przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie odmowy 

stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Andrzeja Nowaka. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury - Jan Połuboczko poddał pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie odmowy 

stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Andrzeja Nowaka. 

 

Komisja Oświaty i Kultury jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie odmowy stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Andrzeja 

Nowaka, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 
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Ad.5 

● Członkowie komisji zapoznali się z informacją o działalności Zarządu Powiatu  

w Białogardzie w okresie międzysesyjnym, co przedstawia załącznik nr 14 do protokołu. 

Radny – Marek Anusz zapytał o koszty związane z budową wyjścia ewakuacyjnego w 

budynku Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Tychowie. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że inwestycja ta musi być wykonana 

zgodnie z zaleceniem Państwowej Straży Pożarnej, ponieważ obecna droga ewakuacyjna nie 

spełnia norm. Przewidywany koszt inwestycji to 157 tys. zł.  

Radny – Marek Anusz zapytał o wyrok Sądu Rejonowego w Białogardzie I Wydział 

Cywilny o zapłatę dotacji dla podmiotu niepublicznego na uczniów kierunków medycznych 

za lata 2010 – 2015. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że powództwo zostało w całości 

oddalone.  

 

● Radny – Marek Anusz zapytał czy są nowe informacje dotyczące poprawy bezpieczeństwa 

na skrzyżowaniu drogi nr 6 i nr 163. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że odbyło się spotkanie w Zarządzie 

Dróg Krajowych i Autostrad podczas którego ustalono, że na skrzyżowanie powróci fotoradar 

i dodatkowo zostaną ustawione pulsujące znaki STOP. Ponadto zostaną ustawione znaki 

ograniczające prędkość. 

 

 

 

Ad.6 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury - Jan Połuboczko poinformował o wyczerpaniu 

porządku obrad i zamknął posiedzenie Komisji. 

 

Protokołowała 

Anna Kaleja 

 

                Przewodniczący  

  Komisji Oświaty i Kultury 

 

 Jan Połuboczko 


